
Veda v Centre je organizovaná v spolupráci s Národným centrom pre 

popularizáciu vedy a techniky v spoločnosti pri CVTI SR v Bratislave  

vás pozýva na šálku kávy s osobnosťou výskumu a vývoja 
 

VEDA V CENTRE  
 

 

 

PREČO NIE 

KONOPE?! 
Konope a súčasný potenciál využitia 

hosť: Bc. Hana Gabrielová 
agroporadkyňa pre pestovanie a využitie konope o.s. Konopa a  

členka petičného výboru za liečivé konope v ČR 
 

 

 

Nie je konope ako konope.  

Konope lieči?  

Môžem ozaj legálne pestovať konope?  

Aké sú možnosti využitia tejto rastliny?  
 

 

 

11. decembra 2012 o 16.30 hod. 

v Art Jazz Gallery Kursalónu Piešťany 

 


